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این روزها بازوبند کاپیتانی تیم ملی بر بازوی 
اولین  از  که  می شود  بسته  ساله ای   28 هافبک 
سال   8 به  قریب  ملی  تیم  اردوی  در  حضورش 
اخیر  جام جهانی  دو  در  که  علی جهان  می گذرد. 
سومین  اصلی  نقش  حال  کرده  همراهی  را  یوزها 
صعود پیاپی به جام جهانی را بازی می کند. او در 
چهار بازی اول دور نهایی انتخابی جام جهانی سه 
به سوریه، عراق و کره جنوبی زده و روزهای  گل 
هلندی اش  باشگاه  و  ایران  ملی  تیم  در  را  خوبی 

سپری می کند.
*علی آقا،خیلی زود و در زمانی که هنوز 
باید  دیگه  و  شدی  ملی  تیم  کاپیتان  جوونی 
حسی  چه  خوش  کنیم.این  صدات  آقا  علی 
خود  خودی  به  ملی  تیم  بازوبند  داره؟آیا 
روی  می کنه  سنگینی  و  میاره  مسئولیت 

دست؟
من  باشه.  تکراری  صحبت  این  شاید  _خب! 
تکرار کنم که  دائم  اینو  این مدت سعی کردم  در 
بستن  شکر  رو  خدا  و  ملی  تیم  پیراهن  پوشیدن 
بازوبند در این چند بازی اخیر یه افتخار بزرگ بود. 
من همیشه از بچگی چنین آرزویی داشتم که بتونم 
همیشه در خدمت تیم ملی کشورم باشم و باعث 
خوشحالی مردم بشم و یه عضو کوچیکی از خانواده 
برام  الان  اتفاق  این  باشم. خداروشکر  فوتبال  ملی 
افتاده و امیدوارم که ادامه دار باشه. من این تجربه 
قطعا  ولی  داشتم  امید  و  بازی های جوانان  در  رو 
این شرایط و سطح حس  بزرگسالان در  تیم ملی 
متفاوتی داره. مسئولیت سنگینی هست ولی سعی 
می کنم از تجربه هایی که داشتم استفاده کنم و 
این وظیفه رو به بهترین شکل انجام بدم. از طرفی 
و  صفی  حاج  احسان  حضور  با  شکر  رو  خدا  هم 
دارن  بیشتری  تجربه خیلی  فرد که  انصاری  کریم 
شرایط تیمی و محیطی خیلی خیلی مثبته و بچه 
ها همیشه کمک می کنن. می گم هر وقت شرایط 
زمین  رو  تیم  که  باشه  من  قسمت  و  بیفته  اتفاق 
ببرم با افتخار این کار رو می کنم و سعی می کنم 

به بهترین نحو انجامش بدم.
*این اتفاق برای ایران خوش یمن بوده و 
تو با سه گل حساسی که زدی کمک ویژه ای 
کردی به تیم ملی تا صدرنشین گروه باشه.دو 
گل از این سه گلت با ضربه سر بوده.این چه 

مهارتی بود که قبلا زیاد ندیده بودیم؟
خوش  جورایی  یه  شکر  رو  خدا  خب  _بله 
یمن هم بوده و تو این چند بازی مقدماتی خوب و 
مثبت پیش رفته. نمی دونم شاید تمرکزم یه مقدار 
بیشتره یا احساس مسئولیتم بیشتر شده! نمی دونم 
بازی  اولین  از  من  چیه.  دلیلش  بخواین  راستشو 
مقدماتی این هدف رو داشتم که بیشتر تاثیر گذار 
این  کنم.  ملی کمک  تیم  به  بیشتر  بتونم  و  باشم 
دومین مقدماتی هست که من دارم بازی می کنم و 
دوست داشتم که از تجربه های قبلی استفاده کنم 
تا بیشتر و بیشتر تو اعداد و ارقام تاثیر داشته باشم. 
خداروشکر این اتفاق تا این لحظه افتاده. راجع به 
ضربه سر هم آره من تو این چند سال با ضربه سر 
تا  بازی 2  تا  اما تو 4  بوده  گل زدم ولی خب کم 
از 3 گلم با ضربه سر بوده. چیزی نیست که براش 
برنامه ریزی کنم ولی خب خداروشکر اتفاق افتاده 

و خیلی مثبت بوده.
دایی  علی  ضربات  شبیه  آخرت  *گل 
اون  نتونست  کره  گلر  فاصله  وجود  با  و  بود 
ذهنت  تو  آیا  چیه؟و  تکنیکش  بگیره.این  رو 
گلی شبیه به این رو داری؟مثلا گل گولیت به 

شوروی فینال یورو 88؟
بازی  بعد  اردو  همین  در  اتفاقا  جالبه  _من 
ملی  تیم  بچه های  به  تهران  اومدیم  که  امارات  با 
می گفتم که همیشه با بابام بحث فوتبالی که داریم؛ 
بابا همیشه به من میگن که سعی کن در ضربات 
جای گریت  جریمه  محوطه  در  حالا  یا  ایستگاهی 
خوب باشه که بتونی از ضربه سرت استفاده کنی 

دیگه  که  می گفتم  بابا  به  شوخی  به  بعضا  من  و 
نمی شه که آدم همه چیزارو داشته باشه تو فوتبال 
حالا دیگه این ضربه سر رو ندارم و کاریش نمی تونم 
کنم)با خنده( که حالا در این بازی کره هم توانستم 
با ضربه سر گل بزنم و فکر می کنم مهمتر از همه 
این نتایج تیم ملیه و خداروشکر من می تونم حتا 
کوچک تاثیرگذار باشم در این روند. همونجور که 
تمام تیم فوق العاده کار می کنند و خداروشکر که 
تاثیر گذار هستم. خب راجع به خود گل  من هم 
یه مقدار ازش  به سردار و توپ  من توپ رو دادم 
فاصله پیدا کرد ولی این حس رو داشتم که سردار 
به توپ می رسه و بلافاصله سعی کردم اضافه بشم. 
من فکر می کردم سردار محکم به تیر یک، جایی 
اضافه  عقب  از  چون  من  ولی  بزنه  بود  مهدی  که 
شدم نسبت به دفاع کره کنترل بیشتری داشتم که 
فقط من قبل اینکه ضربه بزنم گوشه سمت چپ رو 
دیدم چون فاصله گلر با اون گوشه زیاد بود و گفتم 
اگر محکم به اونجا بزنم شانس گل شدن زیاده که 
امتحان کردم و خداروشکر هم مسیر خوبی رفت و 
هم قدرت خوبی داشته که تونست وارد دروازه بشه. 
یادم  شکل  این  به  خاصی  گل  بخواید  رو  راستش 
نمیاد ولی فکر می کنم از این نوع گل در رده های 
مختلف زده شده و خداروشکر این سری برای من 

اتفاق افتاد.
که  کرد  پنهان  رو  موضوع  این  نمیشه   *
اعتمادی  بی  فضای  یه  در  اسکوچیچ  دراگان 
سرمربی تیم ملی شد. تو خودت بعنوان کسی 
که تو یه دوره طولانی در تیم ملی هستی روند 
رو چطور دیدی؟از کجا به کجا رسیدیم و حد 

پیشرفتمون کجاس؟
که  و شرایطی  نتیجه  نظر  از  الان  ملی  _تیم 
وجود داره در اوضاع خوبی هست و خداروشکر ما 
صدر جدولیم، دو امتیاز با تیم دوم جدول اختلاف 
بدیم.  ادامه  رو  خوب  روند  این  می تونیم  و  داریم 
مثبت  که  انتقادی  ولی  خوبه  انتقاد  همیشه  قطعا 
باشه و بتونه در بحث موفقیت کمک کنه. مخصوصا 
وقتی بحث ملی می شه، آرامش تیم باید حفظ شه 
و خداروشکر الان تیم نتیجه گرفته و یه مقدار این 

انتقادات ناملایمه و به تیم ملی ضربه می زنه.
این ها  می شه  و  گرفت  می شه  ایراداتی  قطعا 
رو درست کرد و امیدوارم نظرات و انتقادات مثبت 
باشه تا بتونه به تیم ملی کمک کنه تا بخواد انرژی 
منفی باشه یا تاثیر منفی در روندمون داشته باشه.

دارن  الان  از  کارشناس ها  از  *خیلی 
جهانی  جام  مقدماتی  دور  از  صعود  درباره 
بازیهای  هنوز  ما  درحالیکه  می زنن  حرف 
بازی  دو  همین  ازجمله  رومونه  پیش  سختی 
خارج از خونه پیش رو.نظرت چیه در این باره 

؟
_درسته ما صدر جدولیم و شرایط مون خوبه 
ولی قطعا چیزی تموم نشده و شرایط صعود هنوز 
رو  تلاش شون  تمام  تیم ها  همه  و  نیست  قطعی 
می کنن و هر بازی بیرون خونه فوق العاده سخته. 

لبنان در خونه بازیش رو برد و نشون می ده بازی 
در لبنان سخته و به خاطر همین هیچ چیز از پیش 
تعیین شده نیست، شش تا بازی داریم و بچه ها در 
تیم می دونن چیزی قطعی نیست و تمام تلاش مون 
رو می کنیم در بازی های پیش رو بیشترین امتیازات 
رو کسب کنیم. شاید تایمی که آقای اسکوچیچ آمد 
شرایط مثبتی با توجه به اتفاقات مربی قبلی نبود 
ولی بحرین را با خوشی رد کردیم و به این مرحله 
اومدیم. جایی که حق مون بود و خیلی برای تیمی 
مثل ما پیش پا افتاده بود و به نظرم اینکه در دور 
به  باشیم خیلی جالب  داشته  انتخابی دردسر  اول 
نظر نمی رسه ولی ما این دوره رو گذروندیم و الان 
نتیجه  خوب  تیم  هم  نهایی  دور  در  که  می بینید 
می گیره. اتفاق هایی که پیرامون تیم میفته کمتر 
اهمیت داره و الان تیم در آرامشه و امیدوارم حفظ 
بشه و تیم خوبی داریم و میکسی از جوون ها و با 
تجربه هاست و می تونه خیلی کمک کننده باشه و 
همه این ها با آرامش تیم ملی به روند رو به جلو و 

مثبتی تبدیل می شه.
ایران  بازی  بگذریم،  که  حرفها  این  *از 
با سون شد.آیا دوستی  و کره محل دیدار تو 
خاصی با هم داشتین یا چیزی قبلا بینتون رد 

و بدل شده بود؟
_با سون در بازی های ملی ای که انجام دادیم، 
هم  انگلیس  در  و  داشتیم  خوبی  رابطه  سری  هر 
بوده  مثبت  رابطه مون  دیدیم  را  هم  که  تایم هایی 
و رابطه حرفه ای و مثبتی داریم و آن روز هم او از 
از شرایط  به شرایط هلند پرسید و من  راجع  من 
انگلیس سوال کردم و او گفت خوش حاله که من 
دارم بازی می کنم و می گفت مهمه که در این سن 
تاتنهام  در  شرایطش  از  هم  و خودش  کنیم  بازی 
راضی بود و یکم از مربی جدیدشون صحبت کرد و 

کمی هم راجع به بحث ملی حرف زدیم.
همه  اومد  سون  کرونای  خبر  *وقتی 
می گیره.چقدر  کرونا  لابد  هم  علی  آخ  گفتن 
تست  آیا  و  باره  این  در  دادن  پیغام  بهت 

دادی؟ترسیدی یا نه؟
_در مورد بحث کرونا هم من صبح که بیدار 
شدم کلی مسیج و زنگ از دوست و فامیل داشتم و 
تازه متوجه شدم داستان چیه و رفتم اخبارو چک 
کردم که بله این اتفاق افتاده ولی خودم خداروشکر 
حالم خوب بود و واکسن رو زدم و مشکل خاصی 
نبود و از اینجا از همه کسایی که نگران بودن تشکر 
می کنم. این نشون می ده مردم ما متفاوت هستن 
تلاش  کشور  برای  که  کسایی  و  می دن  اهمیت  و 
می کنن براشون مهمه و از صمیم قلب از اونا تشکر 

می کنم.
اتمام  از  بعد  چطوره  فاینورد  تو  *اوضاع 
سر  از  که  اونچه  انگلیس؟با  در  حضورت 
تجربه  یه  میای؟این  کنار  چجوری  گذروندی 
ناکامی؟و چه تاثیری در  بزرگ بود یا مثلا یه 
کارت.  در  چه  و  زندگی  در  چه  داره  آینده ت 
گرفتم  یاد  اینو  بگی  که  کرد  اضافه  بهت  چیا 

ازش؟
فاینورد خوبه و خیلی  تو  اوضاع  _خداروشکر 
یک  که  گفتم  این  به  راجع  هم  قبلا  من  راضیم. 
کردم  پایین  بالا  و  می شد  گرفته  باید  تصمیمی 
شرایط رو و تصمیم گرفتم به فاینورد برم. رابطه ام 
در  تیم  این  بالاخره  و  خوبه  بچه ها  و  سرمربی  با 
هلند بزرگ و ریشه داره و وجود خود سرمربی مون 
و هواداران که هر بازی پنجاه هزار نفر اومدن و این 
حسی بود که در این دو سه سال دلم براش تنگ 
شده بود و خیلی خیلی مثبته. راجع به انگلیس و 
اتفاقاتی که افتاد ساعت ها می شه صحبت کرد و به 
و  می شم  جزییات  وارد  و  می کنم  صحبت  وقتش 
اتفاقاتی که در این دو سال آخر برام افتاد و مسائلی 
و  فراز  که خیلی ها درباره اش نمی دونن رو می گم. 
نشیب زیاد داشته ولی من خیلی چیزها یاد گرفتم، 
در  انسان.  عنوان  به  هم  فوتبالیست  عنوان  به  هم 
و  کنم  بیشتر  رو  تلاشم  گرفتم  یاد  فوتبالی  بحث 
تمرین های  بهترین  قبل  دوسال  در  فنی  لحاظ  از 
و  داشتم  را  فرم  بهترین  و  دادم  انجام  رو  زندگیم 
هیچوقت در زندگیم انقدر خوب تمرین نکرده بودم 
بدم  نشون  که  رو کردم  تلاشم  تمام  و همه جوره 
که می تونم در این سطح بازی کنم ولی خیلی از 
مسائل باعث شد این اتفاق نیفته که نمی خوام الان 
حرف بزنم و در یک تایم مناسب از همه اش صحبت 
می کنم و به عنوان یک انسان هم یاد گرفتم صبور 
تر باشم و بیشتر تلاش کنم و هیچوقت کم نیارم 
و نظرات شخصی و سلیقه ای روی من تاثیر منفی 
نذاره. انسان ها تصمیمات مختلف می گیرن و این ها 
همیشه  من  باشه.  تاثیرگذار  ما  زندگی  روی  نباید 
خودم رو به اون بالایی سپردم و از بنده اش چیزی 
باعث می شه آدم کامل تر  این چیزها  نمی خوام و 

بشه و بیشتر یاد بگیره.
انگلیس  مث  لیگی  تو  آدم  که  *این 
ایران  از  البته  و  باشه  تیم  بازیکن  گرونترین 
بزرگیه.آیا  تناقض  خودبخود  باشه  اومده 
اومدنت  واسطه  به  که  کردی  حس  هیچوقت 
از کشوری که اسمش توی فوتبال دنیا خیلی 

بزرگ نیس در حقت اجحاف میشه؟
_راجع به اینکه از یک کشوری اومدم که در 
فوتبال خیلی بزرگ نیست و اجحاف شده، جزوی 
درباره اش  موقع  به  باید  که  است  چیزی  آن  از 
و خیلی مسائل  بشم  وارد جزئیات  و  صحبت کنم 
برسه.  تایمش  دهید  اجازه  ولی  می شه  مشخص 
تیم مون امسال در لیگ خیلی خوبه و در کنفرانس 
با  لیگ هم  و در  لیگ صدر جدولیم در گروه مون 
یک بازی کمتر سومیم و می تونیم خودمون رو به 
آژاکس نزدیک کنیم. یه ماه دیگه بازی رو در رو با 
آژاکس داریم و من خیلی پایان این فصل رو مثبت 
می بینم و به امید خدا می ریم که در هر سه جام 
هم لیگ، حذفی و کنفرانس شرایط خوبی داشته 

باشیم.
ادووکات  با  عراق  بازی  تو  *راستی 
سرمربی سابق فاینورد حرف زدی؟ نپرسیدی 
که چرا دوباره به فوتبال برگشت بعد اون گریه 

و خداحافظیش؟
ادووکات  دیک  با  ما  عراق  با  بازی  _جالبه 
از قطر به آمستردام و راجع به  در یه پرواز بودیم 
نکته  او می گفت  و  مسائل مختلف صحبت کردیم 
اروپا  در  بازیکناتون  که  است  این  شما  تیم  مثبت 
بازی می کنن. او گفت خیلی تفاوت ها بین دو تیم 
وجود داره و می گفت کار در عراق براش سخته ولی 
از خداحافظی دنبال یه چالش  بعد  این سن و  در 
بازی  تیمی  دو  با  اینکه  جالب  می گرده.  جدید 
دیک  چه  بودن،  هلندی  سرمربی هاشون  کردیم 
بازی  از  بعد  من  که  مارویک  فن  چه  و  ادووکات 
ها با هردوتاشون صحبت کردم. با فن مارویک هم 
صحبت ها مثبت بود و از کیفیت تیم و بازیکنان مون 
بازی  اروپا  از تیم و بچه ها و در  می گفت و هر دو 

کردن شون تعریف مثبت کردن.

ماه ها  که  شفافیتی  از  روزها  این  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
قبل از آن دم می زد، فاصله گرفته و حالا ابهامات زیادی درباره 
مشکلات و مسائل پیرامون این فدراسیون وجود دارد. در حالی که 
مدیران این فدراسیون خود را با برگزاری نشست های فراسازمانی 
مشغول کرده اند، سوالات زیادی نسبت به عملکرد غیر شفاف این 
ادامه  مانند کمک داور ویدیویی،  با مسائلی  ارتباط  مجموعه در 
غیبت تماشاگران، وضعیت آشفته فوتسال، اساسنامه و ... وجود 
دارد اما هنوز هیچ توضیح شفاف و قانع کننده ای ارائه نشده است.

این مسائل در حالی است که از آخرین جلسه هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال حدود دو ماه سپری شده و حتی در مواقعی 
اعضای هیات رئیسه هم هیچ اطلاعی از اقدامات و دلایل برخی 
از اتفاقات ندارند و همه چیز را به یک نفر ارجاع می دهند؛ آن 
هم کسی نیست جز شهاب الدین عزیزی خادم که از زمان ریاست 
در فدراسیون فوتبال هیچ گاه نشست خبری نداشته و حتی بعد 
از پیروزی در انتخابات هم اجازه پرسش و پاسخ داده نشد و او 
به سرعت نور سالن را ترک کرد! در هشت ماهی که از روی کار 
که  داشته  اقداماتی  و  انتصاب ها  او  گذشته  خادم  عزیزی  آمدن 
با پرسش های زیادی همراه است اما هیچگاه برای چند دقیقه 
پشت سر هم به سوالات موجود پاسخ نداده و همیشه خودش را 
به حضور در برنامه های تلویزیونی و سوال های از پیش طراحی 

شده موظف دانسته است.
AFCتامخالفVARازخریدپرابهام

همچنان که عزیزی خادم از همدلی، هم افزایی، اتحاد و این 
قبیل شعارهای بعضا عوام فریبانه به زبان می آورد، سوالات زیادی 
 )VAR( ویدیویی  داور  کمک  سیستم  خریداری  نحوه  درباره 

وجود دارد که بدون پاسخ باقی مانده است.
تنها سیستم VAR وجود در ایران در شرایطی خریداری 
اقدام  یک  بر  مبنی  خادم  عزیزی  وعده های  با  بود  قرار  که  شد 
تاریخی، در دیدار با کره جنوبی به اجرا درآید اما فوتبال دوستان 
مانند غیبت تماشاگران، شاهد رونمایی فرمایشی از این سیستم 
بودند؛ در حالی که یک پنالتی تیم ملی در نبود همین سیستم 

سوخت و کک فدراسیون فوتبال هم نگزید!
این  با  “نمایش”  و  رسانه ای  پروپاگاندای  این همه  واقع  در 
هماهنگی  “عدم  کامرانی فر  گفته  به  که  بود  حالی  در  سیستم 
سیستم  این  اگر  شد.”  سیستم  این  از  استفاده  مانع   AFC با 
رد  را  آن  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  باید  چرا  نداشت،  مشکلی 
می کرد و به برگزاری مسابقه بدون VAR رضایت می داد؟ مگر 
فیفا و کنفدراسیون های قاره ای خواهان توسعه فوتبال با استفاده 

از تکنولوژی نیستند؟ آیا منطقی نبود که فدراسیون فوتبال برای 
استفاده از این سیستم، ابتدا با کنفدراسیون فوتبال آسیا مذاکره 
کند و اطلاعات مربوطه را کسب کند؟ چه اقداماتی در این فرآیند 

انجام شده که هیچ پاسخ شفافی به رسانه ها گفته نمی شود؟
غیبتتماشاگرانمقابلکرهجنوبی

درباره این موضوع بارها گفته شده اما هیچگاه عزیزی خادم 
که برای نخستین بار وعده حضور تماشاگران را داده بود و حتی 
از  و  می دانست  قطعی  را  آن  مسابقه  از  قبل  روز  چهار  سه،  تا 
نهایی شدن تعداد آن ها هم سخن می گفت، حاضر به پاسخگویی 
نشده است.حضور تماشاگران موضوعی بود که فدراسیون فوتبال 
اما دو روز مانده  از مدت ها قبل روی آن مانور تبلیغاتی می داد 
حسن  شد.  منتفی  رسما  تیم ملی  دوازدهم  یار  حضور  بازی،  به 
با  رابطه  در  فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  سرپرست  فر،  کامرانی 
برای  آزادی  ورزشگاه  در  ایرانی  تماشاگران  نداشتن  حضور 
تماشای دیدار با کره جنوبی، گفته بود: “این بازی و نبود تماشاگر 
به  توجه  با  داخل  در  ما  و  ندارد  بحث خارجی  با  ارتباطی  هیچ 
پروتکل های بهداشتی و بحث واکسیناسیون و مسائل زیرساختی 
یک  که  الان  همین  باشد.  تماشاگر  بدون  بازی  گرفتیم  تصمیم 
تماشاگر بخواهد وارد ورزشگاه شود اگر بحث تست پی سی آر او 
بحث  دارد.  پی  در  تماشاگران  برای  زیادی  هزینه  بشود،  مطرح 
سلامت تماشاگران باید راستی آزمایی شود. در نهایت ما به این 

نتیجه رسیدیم که این بازی بدون تماشاگر باشد.”
آغازلیگبرتربدونتماشاگران

سوت آغاز لیگ بیست و یکم در حالی نواخته شد که همچنان 
بعد از 2۰ ماه خبری از تماشاگران نیست. در واقع این یک رکورد برای 
فوتبال ایران محسوب می شود که همچنان نتوانسته شرایط حضور 
تماشاگران فوتبال حتی به اندازه ۱۰۰۰ نفر را هم فراهم کند؛ آن هم 
در محیط هایی با گنجایش 3۰ تا ۷۰ هزار نفری که هر تماشاگری 
می تواند با فاصله گذاری مناسب مسابقات را تماشا کند. با روند آهسته 
و پرابهام و بعضا مبتدیانه این فدراسیون در انجام هماهنگی های لازم 
مانند ماجرای کمک داور ویدیویی، نمی توان به حضور تماشاگران 
حداقل در این فصل هم امیدوار ماند. در فدراسیونی که همه از داخل 
تا خارج کشور مقصرند و اشتباه می کنند جز مدیران آن، هیچ چیزی 
بعید نیست و باید به نظاره نشست و دید بالاخره چه زمانی تکانی 
به خود خواهند داد و اقدام قابل توجهی برای بهبود اوضاع فوتبال 

انجام می دهند.
نابهسامانیدرخانوادهفوتسال

انتقادها به عملکرد فدراسیون فوتبال و سوالات اهالی رسانه 

وضعیت  به  خادم  عزیزی  خصوص  به  مجموعه  این  مدیران  از 
کمیته فوتسال هم مربوط می شود. کمیته ای که ظرف چند ماه 

بعد از شروع فعالیت با مدیریت جدید، اسیر حاشیه شد.
با  کمیته  رئیس  و  رئیسه  هیات  عضو  سراجی،  ابتدا 
عزیزی خادم بر سر برخی تصمیمات به مشکل خورد که در نتیجه 
وجود  بدون  خودش  و  بود  مناقشه  این  برنده  فدراسیون  رئیس 

رئیس کمیته کارها را در مسیر جام جهانی بر عهده گرفت.
سپس نوبت به نتایج ضعیف تیم ملی فوتسال رسید که با 
و  شد  حذف  مسابقات  نهایی  چهارم  یک  در  عجیب،  بازی های 
حتی نتوانست حضور در نیمه نهایی را هم تجربه کند. از زمان 
بازگشت به ایران هم، هیچ گونه رسیدگی و جلسه ای در ارتباط با 

نتایج این تیم صورت نگرفته است.
چندماهتاضربالاجلفیفابرایاصلاحاساسنامه

به  گذشته  سال  فوتبال  فدراسیون  جدید  اساسنامه  اگرچه 
تصویب رسید اما هنوز موضوع مربوط به ماهیت این فدراسیون 
و بند یک اساسنامه به قوت خود باقی است.از فرصت یک ساله 
فیفا برای اصلاح قوانین داخلی که در منافات با قوانین بی المللی 
فوتبال  فدراسیون  اما  است  مانده  باقی  ماه  دو  حدود  است، 
توضیح شفافی از اقداماتش برای رفع دغدغه های افکار عمومی و 
همینطور فیفا ارائه نکرده است تا در نهایت اینفانتینو در جلسه 
اخیر با عزیزی خادم در قطر، نسبت به اصلاح این بند از اساسنامه 

تذکر دهد.
ادامهفعالیتسرپرستهادرفدراسیونفوتبال

و  کمیته ها  تمام  خادم،  عزیزی  آمدن  کار  روی  زمان  از 
از  و  می شوند  اداره  سرپرست  با  فدراسیون  این  دپارتمان های 
که  حالی  در  است.  گذشته  هم  نفرات  برخی  ماهه  سه   فرصت 
است، عزیزی  فدراسیون  این  اساسنامه  با  مغایرت  اتفاق در  این 
خادم هیچ زحمتی به خود برای رعایت قانون نداده است.حتی 
نهادهای  سوی  از  که  بهاروند  حیدر  مانند  بازنشسته  چهره های 
به  هم  را  فدراسیون  این  انتخابات  در  حضور  مجوز  گذار  قانون 
سازمان  در  سرپرست  عنوان  به  همچنان  بودند،  نیاورده  دست 
لیگ و سمت نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال فعالیت می کنند!
نامشخصبودنزمانبرگزاریمجمعوتعیینتکلیف

هیاترئیسه
در حال حاضر فدراسیون فوتبال نیازمند تعیین نایب رئیس 
تعیین شده در مجمع  نامزدهای  برای  رای گیری  و  و دوم  اول 
نشدن جلسه  برگزاری  به علت  اما  است  فدراسیون  این  عمومی 
هیات رئیسه که حدود دو ماه قبل برگزار شده، مشخص نیست 

این اتفاق چه زمانی رخ خواهد داد.
فعالیت  به  ماه  می توانند سه  فقط  قانون سرپرست ها  طبق 
خود ادامه دهند اما ظاهرا عزیزی خادم برای خود استثناء هایی 
و  می دادند  قانون  از  بالاتر  را  خود  زمینه  این  در  و  شده  قائل 
اتفاقی که در دوره  به اعضای هیات رئیسه هم پاسخگو نیست! 

گذشته هم رخ داده بود.
سایهحواشیخصوصینایبرئیسبانوانرویسرفوتبال

فعالیت های  پیرامون  و حواشی  اخبار  اخیر،  زمان  در مدت 
خصوصی و مالی شهره موسوی، نایب رئیس فدراسیون فوتبال بر 
سر فوتبال زنان هم سایه افکنده است و او این مسائل را به خاطر 

موفقیتش در بحث بانوان قلمداد کرده است!
در واقع عزیزی خادم برای پیشبرد امور فوتبال زنان فعالیت 
خود را با چهره ای شروع کرده و ادامه می دهد که بیش از تمرکز 
روی امور مربوط به فوتبال زنان و توسعه بخش های عقب مانده 
این قشر از فوتبال کشور، حواشی اقدامات شخصی او در زمینه 
رشد  به  رو  روند  بسا  چه  و  است  شده  فوتبال  گیر  دامن  مالی، 

فوتبال زنان را هم متوقف کند!
فعلا فدراسیون فوتبال و تیم مدیریتی این مجموعه مشغول 
بوده  مختلف  کشورهای  و  شهرهای  به  پرتعداد  سفرهای  انجام 
که حساسیت نهادهای بازرسی و دولتی را هم به دنبال داشته و 
هشدارهایی را هم به سفرهای بی قاعده و قانون به این مجموعه 
داده است تا عزیزی خادم خود را موظف به اجرای قانون بداند. 
به  پاسخگویی  از  را  خودش  فدراسیون  رئیس  که  شرایطی  در 
مطمئنا  نمی داند،  مسئول  عمومی  افکار  و  جمعی  رسانه های 
و  غیر شفاف گسترده تر خواهد شد  موضوعات  قبیل  این  دامنه 
بیشترین آسیب را هم فوتبال کشور می خورد که در اختیار این 

تیم مدیریتی قرار گرفته است.

بهنظرمنیکتیمشرقیقهرمانآسیامیشود
فاطمی:همهپرسپولیسیهاجلوی

الهلالبدبودند
پرسپولیس شنبه شب در ریاض با سه گل 
و  باخت  این  مورد  در  خورد.  الهلال شکست  از 
دلایلش پیشکسوت های زیادی اظهار نظر کردند 
فاطمی  رفتیم.  فاطمی  فراز  سراغ  بار  این  ما  و 
در  که  پرسپولیس  و  استقلال  اسبق  مهاجم 
قهرمانی رویایی سرخ ها در سال 8۷ در این تیم 
حضور داشت در ابتدا راجع به بازی پرسپولیس با 
الهلال گفت: بازی بد موقعی بود هر تیمی در یک 
زمانی می تواند شرایط ایده آل خودش را نداشته 
به  بد شرایطی  در  پرسپولیس  متاسفانه  و  باشد 
این مسئله برخورد و واقعا از آن پرسپولیسی که 
آل  ایده  خیلی  بازی های  گذشته  مدت  این  در 
و هماهنگی انجام می داد خبری نبود و توقعات 
برآورده نشد. نمی شود که یک تیم همیشه بتواند 
اما  بود  چه  مشکل  نمی دانم  من  باشد.  آل  ایده 
پرسپولیس از نظر بدنی و ذهنی آمادگی نداشت.
تیم  یک  ایده آل  روز  گاهی  دارد  اعتقاد  او 
در  پرسپولیس  گفت:  این خصوص  در  و  نیست 
بود  تیمی  همیشه  گذشته  مدت  و  هفته ها  این 
نمی رفت  توقع  و  می داد  ارائه  خوبی  فوتبال  که 
در  اوقات  بعضی  کنند.  بازی  این صورت  به  که 
در  اما  نمی رود.  پیش  آل  ایده  شرایط  فوتبال 
روزی که شرایط خوب نیست هم تیم می تواند 
گل نخورد، نیمه را بگذراند و کم کم خوب شود 
هارمونی  و  شرایط  و  خورد  گل  پرسپولیس  اما 

تیم بهم ریخت.
فاطمی در خصوص بازی نه چندان مطلوب 
خوبی  بازیکن  اسدی  رضا  گفت:  اسدی  رضا 
بیفتد.  جا  تا  می برد  زمان  مقداری  ولی  است 
استقلال و پرسپولیس تیم های بزرگی هستند و 
بازیکنانی که جذب این تیم ها می شوند مقداری 
زمان می برد تا بتوانند در تیم جا بیفتند و چند 
تمرین  که  ماهی  دو  می کشد.  طول  هفته ای 
مسابقه  شرایط  در  باید  و  نیست  کافی  کردند 

رسمی بازیکن با تیمش هماهنگ شود.
ریاض  ورزشگاه  وحشتناک  جو  مورد  در  او 
می گوید: در حق پرسپولیس اجحاف شده بود. واقعا 
اگر قرار بود تک بازی باشد باید بازی در یک زمین 
بی طرف انجام می شد. مخصوصا با توجه به اینکه 
ورزشگاه پر از تماشاگر بود و پروتکل ها را رعایت 
نکرده بودند و باید مقداری فاصله گذاری رعایت 
می شد! بعضی تماشاگران ماسک داشتند و می توان 
گفت شاید گزارش اشتباه به AFC داده بودند و 

شرایط کرونایی هنوز آنچنان عادی نشده بود.
و  پرسپولیس  دفاع  خط  مورد  در  فاطمی 
موقعیت های آل کثیر افزود: در سالیان گذشته، 
همیشه نقطه عطف پرسپولیس خط دفاعش بود 
اما در این بازی به نظر من نمره خوبی نگرفتند. 
برای  اتفاق  این  نیست  سرحال  تیم  یک  وقتی 
خط  در  پرسپولیس  و  می افتد  پست ها  همه 
دفاعی مشکل داشت.  در این بازی آل کثیر دو 
موقعیت داشت اما کلا تیم شرایط خوبی نداشت 
و خوب تغذیه نشده بود؛ چه در پرسینگ و چه 
نبودند. کلا همه خوب  موفق  موقعیت  در خلق 

نبودند و روز پرسپولیس نبود.
مهاجم سابق سرخابی ها در مورد الهلال نیز 
گفت: نسبت به بازی با استقلال تیم شان تقویت 
شده بود و این نشان می دهد برای آن ها چقدر 
بازی های آسیایی مهم است. در مقابل استقلال 
نبودند.   قدرتمند  اندازه  این  به  اما  بودند  خوب 
ولی پیش بینی من این است که از شرق آسیا 

قهرمان خواهیم داشت.
از  پیش بینی اش  خصوص  در  پایان  در  او 
و  پرسپولیس  استقلال،  گفت:  رو  پیش  لیگ 
سپاهان تیم هایی هستند که فکر می کنم شانس 
نیز صد  بیشتر است. پرسپولیس  قهرمانی آن ها 
درصد می تواند خودش را جمع کند چرا که پنج 
سال قهرمان لیگ شده است. قطعا به زودی به 

شرایط آرمانی باز می گردد.

سرمربیاستقلال:آجرلودرکوتاهترین
زمانمشکلاترابهحداقلرساند

از  فرهاد مجیدی در نشست خبری پیش 
در  هوادار  مقابل  استقلال  فوتبال  تیم  دیدار 
اصلًا  گفت:  فوتبال،  برتر  لیگ  نخست  هفته 
یا  صحبت  گذشته  فصل  درباره  ندارم  دوست 
فکر کنم، اما برای فصل جدید تغییرات خوبی 
بازیکنانی  با  امیدواریم  و  است  گرفته  صورت 
که جذب کردیم شرایط خوبی داشته باشیم و 

بگیریم. خوبی  نتایج 
چه  خارجی  بازیکنان  اینکه  مورد  در  وی 
به استقلال اضافه می شوند، تصریح کرد:  زمانی 
خواهیم  اعلام  شد،  قطعی  آمدنش  بازیکنی  هر 

کرد.
سرمربی تیم فوتبال استقلال پیش بینی اش 
از فصل پیش رو را اینطور بیان کرد: فصل قبل 
همین سؤال را از من پرسیدند و یک جواب دادم 
به  می توانم  که  تنها چیزی  که  بود  این  آنهم  و 
هواداران قول بدهم این است که من و بازیکنانم 
تمام تلاش مان را برای موفقیت استقلال به کار 

می گیریم.
تیمش  فردای  بازی  به  راجع  مجیدی 
هوادار  گفتید  که  همانطور  گفت:  هوادار  با 
شناخت  و  است  آمده  برتر  لیگ  به  تازگی  به 
آنها  می دانم  البته  نداریم.  آنها  از  زیادی 
و  دارند  را  استقلال  با  بازی  برای  لازم  انگیزه 
به  کرد.  خواهد  سخت  را  کارمان  مسئله  این 
نداریم  برابر هوادار  راحتی  بازیکنانم گفتم کار 
و باید هوشیار بوده و بازی را کنترل کنیم. در 
مجموع بازی سختی داریم. امیدوارم در درجه 
اول بازی خوبی انجام دهیم و در درجه بعدی 

امتیاز را بگیریم. سه 
پس  که  تحولاتی  و  تغییر  درباره  وی 
انجام  استقلال  در  آجورلو  مصطفی  آمدن  از 
با  که  بود  پیش بینی  قابل  گفت:  است،  شده 
تحولات  و  تغییر  این  فوتبالی  مدیر  یک  آمدن 
که  می کنم  تشکر  آجورلو  از  بگیرد.  صورت 
حداقل  به  را  مشکلات  کوتاه  زمانی  مقطع  در 
رساند. پس از مدت ها ورزشگاهی برای تمرین 
کنیم.  تمرین  باید  کجا  فردا  می دانیم  و  داریم 
اینطور نیست که تا ۱2 شب بازیکنان در گروه 
باشند.  تمرین  محل  اعلام  منتظر  واتساپی 
را  قراردادشان  از  درصدی  بازیکنان  امروز 
کنم  تشکر  آجورلو  از  باید  و  کردند  دریافت 
به حداقل  را  زمان مشکلات  که در کوتاه ترین 

رساند.
ادامه  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
سرمربی  از  آجورلو  حمایت  با  امیدوارم  داد: 
استقلال  نام  شأن  خور  در  تیمی  بازیکنان  و 

باشیم. داشته 
فرزاد  برادرش  غیبت  مورد  در  مجیدی 
و  داشت  کسالت  فرزاد  گفت:  تمرینات  در 
آقای  کند.  شرکت  تمرینات  در  نتوانست 
اما  شد،  منفی  کرونایش  تست  هم  کریم زاده 
به  اینکه  برای  داشت  سرماخوردگی  چون 
کنار  نکند، درخواست کردیم  بازیکنان سرایت 

نباشد. تیم 
وی راجع به وضعیت روزبه چشمی و دیگر 
هم  فردا  بازی  در  حضور  برای  جدید  بازیکنان 
تصریح کرد: ابوالفضل جلالی و مهدی مهدی پور 
بردید  نام  که  بازیکنانی  سایر  و  مصدوم هستند 
در صورتی که شرایط بازی داشته باشند، از آنها 

استفاده خواهیم کرد.

رضاعنایتی:
دیداربااستقلالبرایمدشواراست

اسمتیمراتغییرخواهیمداد
سرمربی تیم فوتبال هوادار گفت: با توجه به 
خاطرات خوبی که از استقلال دارم دیدار با این 

تیم برایم دشوار خواهد بود.
از  پیش  خبری  نشست  در  عنایتی  رضا 
بیست  لیگ  اول  هفته  از  استقلال  برابر  دیدار 
قرار  استقلال  مقابل  که  موقعی  گفت:  یکم  و 
می گیرم چه به عنوان بازیکن و چه به عنوان 
لحاظ  به  و  بود  خواهد  دشوار  برایم  مربی، 
ندارم. خاطرات زیادی  احساسی شرایط خوبی 
این  روی  رودر  باید  حالا  و  داشتم  استقلال  با 

بگیرم. قرار  تیم 
وی ادامه داد: ما مقابل یک تیم سختکوش 
توان خود  تمام  گرفت.  قرار خواهیم  و جنگنده 
با  را  دیدار  این  بتوانیم  تا  بست  بکار خواهیم  را 
ما  تیم  اینکه  ضمن  برسانیم  پایان  به  موفقیت 
که  است  تجربه  با  و  جوان  بازیکنان  از  تلفیقی 
امیدوارم بتوانیم با این بازیکنان نتایج قابل قبولی 

کسب کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که گفته می شود 
هوادار یک تیم ناشناخته است و این مسئله می 
تواند برای شما مفید باشد، گفت: بازی اول لیگ 
از  است. حریفان شناخت خوبی  همیشه سخت 
هم  زیادی  تغییرات  ما  اینکه  ضمن  ندارند  هم 
دارم  اعتقاد  اما  ایم  داشته  یک  لیگ  به  نسبت 
توان  تمام  فردا  داریم که  ای  انگیزه  با  بازیکنان 
خود را به کار خواهم بست تا بتوانیم این دیدار 

را موفقیت با پایان برسانیم.
مدیریتی  شرایط  خصوص  در  عنایتی  رضا 
تیم هم گفت: سریال های زیادی بابت تیم هوادار 
داشتیم. من بیش از ۹ جلسه برگزار کردم اما در 
وجودش  تمام  با  که  معصومی  علیرضا  از  پایان 
کمک کرد تا تیم را ببندیم تشکر می کنم. در 
حال حاضر شرایط مهیا است و ان شاءالله بتوانیم 

جبران این محبت ها را داشته باشیم.
وی افزود: با اینکه مالک بود هیچ مصاحبه 
واسطه  که  دوستان  برخی  اما  ندیدیم  او  از  ای 
بودند مصاحبه های آنچنانی کرده و از خرید تیم 
به  توانستم  نمی  من خودم  کردند.  می  صحبت 
دلیل شرایط مالی کمکی بکنم اما خوشحالم که 
و  شده  اسدی  نام  به  مدیری  صاحب  تیم  حالا 
شما باید هر سوالی که دارید از او بپرسید تا وی 

پاسخگوی شما باشند.
سرمربی تیم هوادار در پایان و در پاسخ به 
این پرسش که آیا قرار است به زودی اسم تیم 
از هوادار به دیهیم تغییر پیدا کند گفت: صحبت 
هایی انجام شده و به احتمال زیاد به زودی این 

تغییر نام صورت خواهد گرفت.
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